

**Manufacturer:** JIFA GROUP CO., LTD.  
**Hersteller:**

**Manufacturer's Address:** Jiangnan Development Area, Dongyang, Zhejiang,  
**Herstelleradresse:** P.R.China 322121  
China

**Product Description:** Particle filtering half mask  
**Produktbeschreibung:** Partikelfiltrierende Halbmaske

**Trademark / Model:** JFM02  
**Marke / Model:**

**Classification:** FFP2 NR  
**Klassifizierung:**



*This DoC is valid until its revision, but not longer than the expiration date of the EU Type Examination Certificate, which is:*  
**2026-03-17**  
*Diese Konformitätserklärung ist gültig bis, aber nicht länger als das Ablaufdatum der EU-Baumusterprüfung, das da ist:*

We, as the manufacturer, hereby declare that the following products meet the provisions of the European Regulation 2016/425/EU (PPE). We also declare the compliance to the Regulation (EC) No 1907/2006 - Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH).

*Hiernit erklären wir als Hersteller, dass die folgenden Produkte den Bestimmungen der Europäischen Verordnung 2016/425/EU (PSA) entsprechen. Außerdem erklären wir die Übereinstimmung mit der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 - Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien (REACH).*

This Declaration of Conformity is issued under the sole responsibility of JIFA GROUP CO., LTD..  
*Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung von JIFA GROUP CO., LTD. ausgestellt*

Standards and any Common Specifications (CS) applied in relation to which conformity is declared:  
*Normen und alle angewandten Gemeinsamen Spezifikationen (CS), für die die Konformität erklärt wird:*

**EN 149:2001 + A1:2009**

**Conformity Assessment Process:**

Conformity to type based on quality assurance of the production process (Module C2) according to EN 149 + A1:2009 and Personal Protective Equipment Regulation (EU) 2016/425 Annex VII (Module C2) of Personal Protective Equipment Regulation (PPE) under surveillance of the Notified Body as listed below.

**Konformitätsbewertungsverfahren:**

*Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage der Qualitätssicherung des Produktionsprozesses (Modul C2) gemäß EN 149:2001 + A1:2009 und der Verordnung (EU) 2016/425 über persönliche Schutzausrüstungen Anhang VII (Modul C2) der Verordnung über persönliche Schutzausrüstungen (PSA) unter Überwachung der unten aufgeführten benannten Stelle.*



**Notified Body (NB2834)**

**Benannte Stelle (NB2834)**

CCQS Certification Services Limited

Block 1 Blanchardstown Corporate Park, Ballycoolin Road, Blanchardstown, Dublin 15 D15 AKK1  
Dublin

Country : Ireland

[www.ccqs.co.uk](http://www.ccqs.co.uk)

The Notified Body has carried out the EU type examination (Module B) and issued initially the EU Type Examination Certificate **CE-PC-210205-049-01-9A**.

*Die benannte Stelle hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt und initial die EU-Baumusterprüfbescheinigung*

*CE-PC-210205-049-01-9A* ausgestellt.

**Authorized signatory:**

**Unterschriftsberechtigter**



JI WANG  
Management Representative  
JIFA GROUP CO., LTD.

Zhejiang,



Any modification of the PSE, not authorized by us, will invalidate this declaration.

*Jede nicht von uns autorisierte Änderung des PSA führt zur Ungültigkeit dieser Erklärung.*